


FreeText
EN:
Advertising in Google Ads.
Conversion - successfully placed order.
Connected: Google Analytics and GTM.
The target was to get orders at a cost not exceeding 150 UAH, in the first month the conversion price was 300 UAH, which was twice higher than the initial target, after that the website was audited, the speed was increased, usability was improved, a button to buy in 1 click was added, which greatly improved the indicators and in the second month the conversion price was 150 UAH, further improved indicators, optimized advertising and reduced the conversion price to 83 UAH
1-4 position in search results
Budget: 36 772 UAH (13 000 per month)
Conversion rate: 3,64%
Conversion price: 83 UAH
Price per Click: 3.45 UAH
UTM tags are inserted.
Types of advertising campaigns: Search, GDN, Discovery
Setting Objectives.
Optimizing your site
Remarketing
A / B Test
Optimization

FreeText
RU:
Реклама в Google Ads.
Конверсия - успешно оформленный заказ.
Подключены: Google Analytics и GTM
Целью было получение заказов по стоимости не превышающей 150 UAH, в первый месяц цена за конверсию была 300 UAH, что в 2 раза превышало поставленные цели, после чего провели небольшой аудит сайта, повысили скорость, улучшили юзабилити, добавили кнопку купить в 1 клик, что значительно улучшило показатели и уже во втором месяце цена конверсии составляла 150 UAH, дальше улучшали показатели, оптимизировали рекламу и снизили цену конверсии до 83 UAH
1-4 позиция в выдаче
Бюджет: 36 772 UAH (13 000 в месяц)
Коэффициент конверсии: 3,64%
Цена конверсии: 83 UAH
Цена за Клик 3,45 UAH
Проставлены UTM метки.
Типы рекламных кампаний: Search, GDN, Discovery
Настройка Целей.
Оптимизация сайта
Ремаркетинг
А/Б Тест
Оптимизация

Free Hand

Free Hand


